
Protokół Nr XXVII/2020
z XXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 24 września 2020 roku

w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury w Łowiczu ul. Podrzeczna 20.

Sesja rozpoczęła się w dniu 24 września 2020 roku o godzinie 10.00,zakończyła się 14.15.

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji               - 20

Porządek obrad przed zmianami:
1. Otwarcie obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania, 
5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
6. Sprawy różne - dyskusja.
7. Informacja  o  wykonaniu  budżetu  Miasta  Łowicza  za  I
półrocze 2020 roku.
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie
Miasto  Łowicz  za  poprzedni  rok  szkolny,  w  tym  o  wynikach   egzaminów
ósmoklasisty.
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy  Miasto Łowicz na lata 2020-2033.
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta
Łowicza na 2020 rok. 
11. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do
sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,
fragment obszaru urbanistycznego Korabka i Małszyce, obszar położony w rejonie ulic
Poznańskiej i  Seminaryjnej oraz linii kolejowej nr 3 (E20).
12. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obszaru  urbanistycznego
Bolimowska, w  rejonie ulicy Polna- Niciarniana.
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na
zbycie działki  gruntu, położonej w  Łowiczu w obrębie Małszyce przy ul. Strzeleckiej.
14. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
15. Zakończenie obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Porządek obrad po zmianach:
1. Otwarcie obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania, 
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5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
6. Sprawy różne - dyskusja.
7. Informacja o wykonaniu budżetu Miasta Łowicza za I półrocze 2020 roku.
8. Informacja o stanie realizacji  zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za
poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach  egzaminów ósmoklasisty.
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy  Miasto Łowicz na lata 2020-2033.
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na
2020 rok. 
11. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru
urbanistycznego  Korabka  i  Małszyce,  obszar  położony  w rejonie  ulic  Poznańskiej  i 
Seminaryjnej oraz linii kolejowej nr 3 (E20).
12. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obszaru  urbanistycznego
Bolimowska, w  rejonie ulicy Polna- Niciarniana.
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na zbycie działki
gruntu, położonej w  Łowiczu w obrębie Małszyce przy ul. Strzeleckiej.
14. Rozpatrzenie  projektu w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/120/2011 Rady
Miejskiej  w  Łowiczu z dnia 4 listopada 2011 roku w sprawie przyjęcia  Regulaminu
określającego  szczegółowe  zasady,  tryb  przyznawania  i  pozbawiania  oraz  rodzaje  i
wysokości  stypendiów  sportowych  oraz   nagród   sportowych  i  wyróżnień  dla
zawodników i trenerów.
15. Rozpatrzenie  projektu  uchwały zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  powołania
stałych  Komisji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu,  ustalenia  ich  składów  liczbowych  i
określenia zakresów działania.
16. Rozpatrzenie  projektu  zmieniającej   uchwałę  w  sprawie  ustalenia  składów
osobowych stałych Komisji Rady  Miejskiej w Łowiczu.
17. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
18. Zakończenie obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1 
Otwarcia  obrad XXVII Sesji  Rady Miejskiej  w Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady
Miejskiej Jacek Wiśniewski powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego,
Zastępcę Burmistrza Pana Bogusława Bończaka, Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską,
Zastępcę Naczelnika Wydziału Finansowego Panią Anetę Jakubczak, Naczelników Wydziału,
Dyrektorów  jednostek  organizacyjnych  miasta  pracowników  Urzędu  Miejskiego,
przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji pozarządowych.

Następnie   nastąpiło  wręczenie  aktu  nadania  Zasłużonego  dla  miasta  Łowicza  Panu
Wincentemu Kaźmierczakowi.  Akt nadania przekazano rodzinie zmarłego.
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz i Pan Jacek Wiśniewski Przewodniczący Rady Miejskiej
przekazali  podziękowania  dla  Pani  Anny  Gajewskiej  Naczelnika  Wydziału  Gospodarki
Gruntami Planowania Przestrzennego i Rolnictwa w związku z przejściem na emeryturę. 
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Ad. 2.
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził, że proponowany porządek
obrad XXVII Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.
Radni innych propozycji, uwag nie zgłosili.
Poinformował, że, wpłynęło pismo Burmistrza Miasta  o wprowadzenie do porządku obrad
XXVII Sesji Rady projektu uchwały  w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/120/2011 Rady
Miejskiej  w  Łowiczu  z  dnia  4  listopada  2011  roku  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu
określającego  szczegółowe  zasady,  tryb  przyznawania   i  pozbawiania  oraz  rodzaje   i
wysokości stypendiów sportowych oraz  nagród  sportowych i wyróżnień dla zawodników i
trenerów. 
Odczytał treść pisma.( pismo w załączeniu)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  wprowadzenia  do  porządku  obrad  punktu  14  „Rozpatrzenie
projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/120/2011 Rady Miejskiej w Łowiczu
z  dnia 4 listopada 2011 roku w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego szczegółowe
zasady, tryb przyznawania i pozbawiania oraz rodzaje i wysokości stypendiów sportowych
oraz nagród sportowych i wyróżnień dla zawodników i trenerów”. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  Rada  Miejska
większością głosów wprowadziła do porządku obrad w punkcie 14 „Rozpatrzenie projektu
uchwały w  sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/120/2011 Rady Miejskiej w Łowiczu z
dnia 4 listopada 2011 roku w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego szczegółowe
zasady,  tryb  przyznawania  i  pozbawiania  oraz  rodzaje  i  wysokości  stypendiów
sportowych  oraz  nagród  sportowych  i  wyróżnień  dla  zawodników  i  trenerów”, a
pozostałe punkty ulegają przesunięciu.
Ponadto  wpłynęło  pismo  Radnego  Jakuba  Wolskiego  w  sprawie  rezygnacji  z  pracy  w
Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta. Radny jest członkiem 3 komisji, koliduje to z jego
pracą zawodową. 
W związku z tym proponuję wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał:

1. zmieniającej  uchwałę w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej 
w Łowiczu, ustalenia ich składów liczbowych i określenia zakresów działania.

2. zmieniającej  uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady
Miejskiej w Łowiczu. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  wprowadzenia  do  porządku  obrad  punktu  15  „Rozpatrzenie
projektu uchwały zmieniającej   uchwałę w sprawie powołania stałych Komisji  Rady
Miejskiej w Łowiczu, ustalenia ich składów liczbowych i określenia zakresów działania”.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  Rada  Miejska
większością głosów wprowadziła do porządku obrad w punkcie 15 „Rozpatrzenie projektu
uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w
Łowiczu, ustalenia ich składów liczbowych i określenia zakresów działania”, a pozostałe
punkty ulegają przesunięciu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie wprowadzenia do porządku obrad w  punkcie 16 „Rozpatrzenie
projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych
Komisji Rady  Miejskiej w Łowiczu”. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  Rada  Miejska
większością głosów wprowadziła do porządku obrad w punkcie 16 „Rozpatrzenie projektu
uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji
Rady  Miejskiej w Łowiczu”, pozostałe punkty ulegają przesunięciu.

Ad. 3 
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Protokół z XXVI Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje
przyjęty bez zmian. 

Ad. 4
Interpelacje i  zapytania.

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że  na poprzedniej  Sesji  Radni  interpelacji  i 
zapytań nie złożyli.
Radny Robert Wójcik – złożył  zapytanie  w imieniu Klubu Radnych „Łowickie pl.” czy
przeprowadzono  kontrolę  kompleksową  wykorzystania  dotacji  dla  klubów  sportowych  i 
stowarzyszeń, kiedy, przez kogo, jakie są ustalenia i wnioski z kontroli. Prośba o przekazanie
kserokopii protokołów z kontroli.
Radny Józef  Szczepanik  złożył zapytanie,  czy jest  możliwość utworzenia Samorządowej
Szkoły Muzycznej II stopnia.
Radny Lech Aniszewski  złożył wniosek w o remont chodników na terenie szkoły SP 2.

Ad. 5
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami - przedstawił Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

Pytania dot. przedstawionej informacji zgłosili: Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik,
Radny Jakub Wolski, Radny Tadeusz Żaczek.
Odpowiedzi  udzielili:  Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  Miasta,  Pan  Grzegorz  Pełka
Naczelnik  Wydziału  Inwestycji  i  Remontów,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek
Wiśniewski, Pan Bogusław Bończak Zastępca Burmistrza Miasta.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  przyjęła
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 6
Sprawy różne. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  -  przedstawił  pismo  jakie  zostały
skierowane do Rady Miejskiej w Łowiczu:
Pismo z Ochotniczej Straży Pożarnej  – Ratownictwo Wodne  która zwróciła się z prośbą o 
zmianę  wydatkowania dotacji  w wysokości 50 000,00 zł  przed zmianą – zakup samochodu
lekkiego  po  zmianie-założenie  centralnego  ogrzewana  w  OSP  –  RW  (zakup  i  montaż
instalacji grzewczej) oraz remont i karosaż samochodu Ford Transit.
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Radny Lech Aniszewski  poprosił o usunięcie suchych konarów drzew na Nowym Rynku.
Poruszył   sprawę   wycinki  starych  drzew   przy  ul.  Młodzieżowej,  proponując  ich
przesadzenie.
Prosił  miesiąc  temu  o  przedstawienie  kosztów  w  ciągu  5  ostatnich  lat  wydatkowanych
na modernizację  placu  zabaw  w  parku   Błonie.  Zapytał,  dlaczego  nie   zamontowano
obiecanych 3 ławek na ul. Łęczyckiej.  Sprawa zadolenia na ul. Piaskowej, raz Burmistrz
informuje, że z  firmą  wykonującą tam prace nie ma kontaktu a raz, że jest. 
Radna Zofia  Kroc zapytała,  czy  planowane  są  jesienne  szczepienia  na  grypę,  jakie  jest
zainteresowanie  i   czy  dla  wszystkich   zainteresowanych  wystarczy  szczepionek.  
Czy w 2021roku planowane jest   dofinansowanie do wymiany pieców co. 
Czy  kamienica  położona  przy  ul.  Tkaczew  13  jest  prawidłowo  zabezpieczona  przed
spadającym tynkiem. Czy wykonywano ekspertyzę tego budynku.
Radny  Robert  Wójcik zapytał,  czy  miasto  złożyło  wniosek  do   konkursu  „Świat  bez
odpadów”, termin upłynął dnia 16 września br.
Jeśli  chodzi  o  odpadający  tynk  to  podobna  sytuacja  jest   z  prywatną  kamienicą  na  ul.
Zduńskiej,  podobne  zdarzenie  miało  tam miejsce.  Jego  zdaniem powinien  tam wkroczyć
Powiatowy Nadzór Budowlany.
 Zapytał  o  powód odmowy przydziału lokalu dla „Łowickie pl”  budynku przy ul. Aleje
Sienkiewicza. Jakimi kryteriami się kierowano przy przydziale lokali. 
Radny Henryk Zasępa  poinformował,  że  w sprawie  wydania  pozwolenia  na   budowę
masztu telefonii komórkowej Starostwo Powiatowe w Łowiczu  wydało decyzję odmowną.
Radny Jakub Wolski  na poprzednich  sesjach Rady Miejskiej  dyskutowano na temat  nie
wykupionego domu przy rondzie na Zatorzu. Zapytał, czy podjęto jakieś działania  w celu
zabezpieczenia tego domu przed hałasem i zanieczyszczeniami.  
Pan Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  Miasta  poprosił  Radnych   o  kierowanie  zapytań  na
piśmie. 
Stwierdził, że, czasem trzeba wyciąć stare drzewa i posadzić w to miejsce  nowe.
Plac  zabaw  w  parku  Błonie  był  szeroko  omawiany  na  posiedzeniach  komisji.  
W sprawie ul. Piaskowej  zostanie udzielona odpowiedź na piśmie.
Ławki na Łęczyckiej będą już wkrótce. 
W 8 przychodniach wykonywane są  szczepienia na grypę. 
Obecnie nie ma informacji czy będzie dofinasowanie od pieców w 2021 roku. 
Kamienica przy ul. Tkaczew 13 przygotowywana jest do sprzedaży.
Miasto nie składało wniosku do konkursu „Świat bez odpadów”. 
W  sprawie  nieruchomości  prywatnej  przy  ul.  Zduńskiej  miasto  występowało  z  wieloma
wnioskami, wystąpi po raz kolejny.
Trzy stowarzyszenia zrezygnowały z lokalu przy  ul Aleje Sienkiewicza,  nie zna powodu,
dlaczego „Łowickie pl.” nie otrzymało  lokalu.  Odpowiedzi  udzieli  Pan Krystian Cipiński
Naczelnik Wydziału.
Planowane inwestycje  z Rządowego  Programu Inwestycyjnego to min.  budowa mostu
 na ul. Mostowej,  na który nie ma jeszcze wykonanego kosztorysu.
Pani Joanna Mika Dyrektor ZGM  poinformowała, że na  kamienicy przy ul  Tkaczew 13
pęka  tynk  i  spada  na  zabezpieczenie.  Nie  ma  obowiązku  wykonywania  ekspertyzy  tego
budynku.  
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Pan Grzegorz Pełka  Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów  stwierdził, że drzewa
na ul Młodzieżowej  przewidziane do wycięcia  to brzozy,  które łatwo rosną  i są szybkie
przyrosty.  Jeśli  chodzi  o  dom przy  rondzie  na  Bolimowskiej  nie  zasłonięty  ekranami,  to
prowadzone są rozmowy i analizy z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych  i Autostrad, czy
wykupić, czy postawić ekrany. 
Pan Jacek Wiśniewski Przewodniczący Rady – zapytał jak to się stało, że nie ma przy tym
budynku ekranów.  Na nowym rondzie rosną chwasty i wygląda to źle. 
Pan Grzegorz Pełka  Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów  stwierdził, że jest to
przeoczenie urzędnicze. Musimy coś z tym zrobić. Problem  jest do rozwiązania.
Pod względem  komunikacyjnym  rondo działa  bardzo dobrze.  Przejechało  już  ok.  3  mln
pojazdów. Na tym rondzie posadzono zieleń, posiano trawę, która została skoszona dwa dni
temu. Utrzymanie zieleni po stronie Generalnej Dyrekcji Dróg  Krajowych i Autostrad. 
Jeśli chodzi o remont mostu na ul Mostowej słabe elementy konstrukcyjne będą wymienione
Konstrukcja mostu zostanie  oczyszczona, wypiaskowana pomalowana. Będzie to kapitalny
remont.
Pan Jacek Wiśniewski Przewodniczący Rady  stwierdził,  że dom przy rondzie to wielki
wyrzut sumienia i jego zdaniem trzeba ten dom rozebrać. 
Radna Wiesława Gębura  stwierdziła, że się pogubiła raz słyszy, że  miasto nie można tego
domu wykupić a teraz Naczelnik  twierdzi, że można wykupić. Pan Pełka popełnił błąd, że tak
zostały postawione ekrany,  można było nanieść poprawki do projektu.  Proszę przedstawić
jednolitą informację. 
Zapytała  o   przystanki  autobusowe,  nie  ma  tabliczek  czy  mogą  autobusy  się  tam
zatrzymywać. 
Radny Jakub Wolski  zapytał jak się ta wypowiedź Pana Pełki ma do wypowiedzi sprzed 2 
miesięcy na sesji Rady,  obok  tego domu  przejechało jak Pan Pełka twierdzi ok.  3 mln
samochodów. Teraz twierdzi, że cyt. „się będziemy zastanawiać”. Jak długo czasu  jeszcze
potrzeba, skoro już wcześniej było wiadomo, że są problemy z wykupem tej działki.
Zapytał, jak dokonano  odbioru tych rond, skoro obecnie wykonywane  poprawki.
Radny liczył na odbiór społeczny tej inwestycji, ma kilka uwag. 
Radny Lech Aniszewski poprosił o niewprowadzanie  cyt. „betonozy” w  mieście. Drzewa
na ul. Młodzieżowej  mają 15 – 20 lat i nie należy ich wycinać tylko przesadzić. 
Radny Paweł Pięta nie ma roku, w którym  miasto nie oddałoby  inwestycji drogowej. Od 
kilku  lat  prosi  o  ekspertyzę  ruchu  dla  pieszych  i  rowerów.  Została  powołana  specjalna
komisja,  aby  w  mieście  stworzyć  spójny  węzeł  komunikacyjny  i  tworzyć  tzw.  ronda
holenderskie.   
Najbezpieczniejsze  w tym zakresie jest miasto Jaworzno, w którym  buduje się węższe ulice. 
Pan Jacek Wiśniewski Przewodniczący Rady  stwierdził, że  cieszy go przedłużenie ciągu
pieszo rowerowego od ul. Mostowej do ul. Warszawskiej.
Pan Grzegorz Pełka Naczelnik WiR  miasto stara się łączyć ciąg ścieżek rowerowych. 
Zatoki autobusowe zostały wykonane i zaczną funkcjonować, gdy będzie otwarty wiadukt.  
Wiceprzewodniczący Rady Marek Boroski jest pod wrażeniem wystąpienia Radnego Pawła
Pięty,  dziwi  go  fakt  niewykorzystania  jego  umiejętności  prze  miasto.  Podziękował
Burmistrzowi  za  poszerzenie  alejki  handlowej   na  targowicy  miejskiej,  obecnie  jest  tam
bezpiecznie. 
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Ad. 7 
Informację  o wykonaniu budżetu Miasta Łowicza za I półrocze 2020 roku - przedstawił 
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

( stanowi załącznik)
 W dyskusji głos zabrali Radni: Zofia Wielemborek i  Robert Wójcik.
 Odpowiedzi udzielili : Pani Małgorzata Nowak Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i  
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz. 

Opinię Komisji Rewizyjnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Jakub Wolski.
Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Przewodniczący  Radny  Leszek
Plichta.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Pan  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  Rada  Miejska  przyjęła
Informację o wykonaniu budżetu Miasta Łowicza za I półrocze 2020 roku. 

Ad. 8
Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za poprzedni
rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów ósmoklasisty-  przedstawiła Pani Małgorzata
Nowak Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Pani Joanna Mostowska Dyrektor Zakładu
Ekonomiczno-Administracyjnego.

(stanowi załącznik)

Radny Krzysztof Janicki podziękował za  przygotowanie obszernego i  wyczerpującego 
materiału.
Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Pan  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  przyjęła
Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za poprzedni
rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów ósmoklasisty.

Ad. 9
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033  – przedstawiła Pani Aneta Jakubiak Zastępca
Naczelnika Wydziału Finansowego.
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(stanowi załącznik)
W dyskusji głos zabrał Radny Robert Wójcik, odpowiedzi udzieliła Pani Aneta Jakubczak
Zastępca Naczelnika Wydziału Finansowego.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewki  zrządził przerwę od godz.  12.30 do 
godz.13.20.
Po przerwie

Radny Robert  Wójcik  klub Radnych” Łowickie  pl”  złożył  do Przewodniczącego Rady
wniosek o zmianę WPF i zabezpieczenie środków w przyszłych budżetach  miasta  na tunel.
Skarbnik Miasta  miał dokonać rozeznania i zapytać o opinię Regionalną Izbę Obrachunkową.
Przewodniczący Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewki  poinformował, że, Skarbnik  czeka na
odpowiedź z RIO. Prawdopodobnie tą sprawą Rada zajmie się w miesiącu październiku br. 

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” do głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” do głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” do głosu.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” do głosu.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” do głosu.
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14 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 
Uchwałę Nr XXVII/237/2020

Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2020 rok –
przedstawił  Pan Arkadiusz Podsędek, Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział:  Radny  Michał Trzoska, Krzysztof Janicki, Robert Wójcik,  Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

Radny  Michał  Trzoska stwierdził,  że  jest  to  bezprecedensowe  wsparcie  z  Rządowego
Funduszu  Inicjatyw  Lokalnych  dla  samorządów.  Zaapelował   do  Burmistrza  o  dalsze
maksymalne  pozyskiwanie   środków zewnętrznych  wyrażając  nadzieję,  że  te  środki  będą
kołem zamachowym dla rozwoju lokalnej gospodarki.

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na
2020 rok. 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” do głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” do głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” do głosu. 
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” do głosu.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” do głosu.
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20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXVII/238/2020

Radna  Zofia Wielemborek  wyraziła swoje zdziwienie, że 5 Radnych wstrzymało się od 
głosu,  miasto  tą  uchwałą  wprowadza  do budżetu  miasta  8 milionów złotych  środków z 
Rządowego Funduszu Wsparcia Inicjatyw Lokalnych. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej   Jacek  Wiśniewski  stwierdził  ,  że  w  tej  uchwale  są
również inne zmiany, które nie odpowiadają Radnym. 

Ad. 11 
Rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obszaru
urbanistycznego  Korabka  i  Małszyce,  obszar  położony  w  rejonie  ulic  Poznańskiej
i Seminaryjnej  oraz  linii  kolejowej  nr  3  (E20)  -  przedstawił  Pan  Krzysztof  Kaliński
Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik)
Radni uwag i pytań nie zgłosili. 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment
obszaru  urbanistycznego  Korabka  i  Małszyce,  obszar  położony  w   rejonie  ulic
Poznańskiej i Seminaryjnej oraz linii kolejowej nr 3 (E20):

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
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12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę  Nr XXVII/239/2020

Ad. 12 
Projekt  uchwały  w  sprawie miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Bolimowska, w rejonie ulicy Polna-
Niciarniana - przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski poinformował, że zostały zgłoszone do planu dwie
uwagi  mieszkańców,  które  Rada Miejska  musi  rozpatrzyć  poprzez  przegłosowanie  każdej
uwagi. Zaproponował omówienie każdej z uwag, a następnie przegłosowanie ich.

Pierwszą uwagę do projektu planu: „wnoszący uwagę są zaniepokojeni przesunięciem linii
drogi  1.133.KD-D.  Droga  została  wytyczna  częściowo  na  terenie  należących  do  nich
działek”– przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie odrzucenia pierwszej uwagi: „wnoszący uwagę są zaniepokojeni
przesunięciem  linii  drogi  1.133.KD-D.  Droga  została  wytyczna  częściowo  na terenie
należących do nich działek”:

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” do głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” do głosu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
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9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” do głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” do głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” do głosu. 
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” do głosu.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

10 „za”, 4 „przeciw”, 6 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski stwierdził,  że Rada Miejska odrzuciła pierwszą
uwagę większością głosów.

Drugą uwagę do projektu planu: „przeznaczyć teren położony wzdłuż drogi 1.133.KD-D
(na północ od niej) na tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej lub letniskowej” –
przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie odrzucenia drugiej uwagi: „ przeznaczyć teren położony wzdłuż
drogi  1.133.KD-D  (na  północ  od  niej)  na  tereny  zabudowy  mieszkaniowej
jednorodzinnej lub letniskowej”.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” do głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” do głosu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” do głosu.
10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” do głosu.
11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” do głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” do głosu. 
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
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17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” do głosu.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 1 „przeciw”, 7 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  Rada  Miejska  odrzuciła  drugą
uwagę większością głosów.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego
Bolimowska, w rejonie ulicy Polna- Niciarniana.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” do głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” do głosu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” do głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” do głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” do głosu. 
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” do głosu.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

13 „za”, 1 „przeciw”, 6 „wstrzymujących”
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Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
większością głosów:

Uchwałę  Nr XXVII/240/2020

Ad. 13
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działki gruntu,
położonej w  Łowiczu w obrębie Małszyce przy ul. Strzeleckiej- przedstawił Pan Krzysztof
Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)
Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie
działki gruntu, położonej w  Łowiczu w obrębie Małszyce przy ul. Strzeleckiej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
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Uchwałę Nr XXVII/241/2020

Ad. 14
Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie  zmiany  Uchwały  Nr XVII/120/2011  Rady
Miejskiej  w Łowiczu z dnia  4 listopada 2011 roku w sprawie przyjęcia  Regulaminu
określającego  szczegółowe  zasady,  tryb  przyznawania  i  pozbawiania  oraz  rodzaje
i wysokości  stypendiów  sportowych  oraz  nagród  sportowych  i  wyróżnień  dla
zawodników  i  trenerów-  przedstawił  Pan  Michał  Zalewski  Naczelnik  Wydziału Wydział
Kultury, Sportu i  Turystyki.

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  zmiany  Uchwały
Nr XVII/120/2011 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 4 listopada 2011 roku w sprawie
przyjęcia  Regulaminu  określającego  szczegółowe  zasady,  tryb  przyznawania
i pozbawiania oraz rodzaje i wysokości stypendiów sportowych oraz nagród sportowych
i wyróżnień dla zawodników i trenerów.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
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Uchwałę Nr XXVII/242/2020

Ad. 15
Rozpatrzenie projektu  uchwały  zmieniającej   uchwałę  w  sprawie  powołania  stałych
Komisji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu,  ustalenia  ich  składów  liczbowych  i  określenia
zakresów działania – przedstawi Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski.

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie powołania
stałych  Komisji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu,  ustalenia  ich  składów  liczbowych  i
określenia zakresów działania.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr XXVII/243/2020

Ad. 16
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Rozpatrzenie projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  składów
osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu– przedstawi Przewodniczący Rady
Jacek Wiśniewski.

(stanowi załącznik)
Radni pytań i uwag nie zgłosili.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie  projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie ustalenia
składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 
Uchwałę Nr XXVII/244/2020

Ad. 17
Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest w dniu 29 października 2020 r. o godz.
10.00 w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury z następującym tematami:

1. Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o. o.
2. Informacja o działalności Zakładu Utrzymania Miasta spółka z o. o..
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  -  poinformował  o  planowanych
posiedzeniach komisji :
7 października 2020 r. Komisja Rewizyjna godz. 10.00.
19 października 2020 r. Komisja Społeczna godz. 15.00  
20 października 2020 r. Komisja Mieszkaniowa i Socjalna godz. 14.00.
21  października  2020  r.  Komisja  Gospodarcza  i  Rozwoju  Miasta  oraz  Komisja  Budżetu
i Finansów  godz. 15.00.

Radny Dariusz Dzik – zaproponował, aby rozważyć możliwość zorganizowania następnej
sesji zdalnej ze względu na Covid i zwiększoną liczbę zachorowań. 
Radny Jakub Wolski –  zwrócił się z prośbą,  aby w grudniu  br. sesja odbyła się przed
Świętami Bożego Narodzenia  a nie   w okresie między świętami . Poprosił o rozważenie tej
propozycji. 
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz-  podzielił obawy Radnego D. Dzika, za miesiąc będzie
jeszcze więcej zachorowań. Stwierdził, że sesja może odbyć się przed świętami.

Ad. 18
Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady XXVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokołowały:

Katarzyna Marczak

InspektorPrzewodniczący Rady:

Jacek Wiśniewski
                  

     Jadwiga Kardjalik

Inspektor
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